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Geachte voorzitter, leden van de Raad, aanwezigen, 

Ik ben Rik Jacobs en ik mag hier namens Stichting “Burgerinitiatief Bescherm de Natuur in het 
Geestmerambacht” inspreken over het voorliggende locatieprofiel evenemententerrein 
Geestmerambacht. 

 

Geachte raadsleden, 

Ik hield dinsdagavond 11 juni een vurig pleidooi om veel meer aandacht te vragen voor alle 
natuuraspecten bij de ontwikkelingen in het Geestmerambacht, met name de enorme stapeling 
van activiteiten en evenementen die een zware stempel gaat drukken op zowel de natuur als op 
de beleving ervan. Daarbij ben ik aardig van mijn tekst afgeweken, die vooral veel voorbeelden 
bevat over het bijna geheel ontbreken bij het recreatieschap van respect voor de natuur 
(beleving). 

Ik hoop dat u de moeite wilt nemen om mijn oorspronkelijke tekst alsnog tot u te nemen. 

Met vriendelijke groet, 
Namens het BBdNihG, 

Rik Jacobs 

 

Ik wil enkel citaten uit de reactienota met u doornemen:  

De gemeente Dijk en Waard schrijft: “Evenementen hebben impact op omwonenden, het 
wegennet en het terrein van Geestmerambacht.”  

Worden de flora en fauna hier vergeten of bewust weggelaten? 

In haar zienswijze schrijft het Recreatieschap: “Het Recreatieschap kan zich vinden in het 
verkleinen van de mogelijkheid tot kleine evenementen ten behoeve van groei van het aantal 
grote evenementen. Ook wanneer hier niet voldoende draagvlak voor is.”  

Ik herhaal: ook als er geen draagvlak voor is. Het recreatieschap heeft overal lak aan!  

Nogmaals het Recreatieschap: “De kosten van onderhoud van natuur worden mede opgebracht 
door grote evenementen.”  

Dat is gemakkelijk gezegd en even gemakkelijk opgeschreven, maar hoe zit het met de 
onderbouwing? Die ontbreekt…   

Het probleem is juist dat er teveel wordt uitgegeven aan beheer maar niet aan het behoud en 
uitbreiding van natuur. Met één uitzondering: de ontwikkeling van natuur in de Groene Loper. 
Maar die wordt geheel door de Provincie Noord-Holland betaald met een toegezegde bijdrage van 
€ 1,1 miljoen. 

En tot slot nog eens het Recreatieschap, dat benadrukt dat “kleine evenementen tot 10.000 
bezoekers ook elders in het gebied kunnen plaatsvinden” (En dan gaat het om evenementen 
buiten het gebied van het locatieprofiel, bijvoorbeeld de Major Obstacle Run en de Horse Trials). 

Wij zijn het daar niet mee eens!  
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De Gemeente schrijft: “Naast de zorgen over op- en afbouw, begrijpen we dat geluid, verkeer, en 
de impact op flora en fauna ook belangrijke overwegingen zijn. Om deze reden is dit onderzoek 
uitgevoerd.”  

Op de vragen-avond (Tafel De Binding d.d. 26-maart-2024 werd duidelijk door de onderzoekers 
gesteld dat zij helemaal geen natuuronderzoek hebben gedaan omdat dit bij elke 
vergunningsaanvraag moet gebeuren.)  

De reactie van de gemeente Dijk en Waard dat in dit onderzoek ook de impact op flora en fauna 
beoordeeld is, is ons inziens een misleidende reactie! 

Er wordt gesteld dat “het Recreatiegebied Geestmerambacht er mede is om de duinen te 
ontlasten.”  

Het Geestmerambacht biedt natuur en recreatie thuisnabij, en is geen bovenregionale of nationale 
voorziening! De inwoners van vormen dus de doelgroep! 

Als je de grote evenementen buiten beschouwing laat, dan maken met name bewoners van Dijk en 
Waard en Alkmaar gebruik van het recreatiegebied: op zoek is naar rust, natuur of recreatie in de 
natuur dichtbij huis.  

Twee doelstellingen uit de Visie 2030, namelijk het bieden van mogelijkheden tot openbare 
recreatie voor huidige en toekomstige bewoners van Heerhugowaard, Alkmaar en Langedijk 
dicht bij de stad en verhoging van de natuurwaarden en de biodiversiteit.  

De enorme toename van het aantal evenementen heeft een verstorende werking op de primaire 
doelstellingen van recreatiegebied Geestmerambacht. 

Gemeente schrijft: “We hechten waarde aan het evenwicht tussen recreatieve activiteiten en het 
behoud van de natuurlijke rust in Geestmerambacht. Onder het begrip recreatie valt ook het 
bezoeken van een muziek/cultureel- of sportevenement. Dit staat ook in de Visie 2030 van het 
Geestmerambacht. Er wordt gezorgd voor een evenwichtige balans tussen vertier/recreatie en 
natuur. In de belangenafweging voor evenementen wordt rekening gehouden met de behoeften 
van zowel bezoekers als de ecologische omgeving. Het recente rapport onderstreept het belang 
van het respecteren van rustperiodes voor de natuur. Er wordt tevens gestreefd naar een goede 
verdeling van evenementen over het jaar om de impact te spreiden. De visie van het 
recreatieschap, vastgesteld door de raad, is meegenomen in dit rapport, waarbij gebruik wordt 
gemaakt van een evenwichtige toedeling van functies.”  

Niet voor niets hebben wij ons altijd verzet tegen (het goedkeuren van) de visie van het 
recreatieschap. Uit het eigen gebruikersonderzoek (‘swipocratie’) blijkt dat het overgrote deel van 
de bezoekers van het recreatiegebied er komt voor ruimte, rust, groen, natuurbeleving. In de visie 
wordt ook het vergroten van de biodiversiteit genoemd: dat kan twee kanten uit… Wij vrezen dat 
kwantiteit boven kwaliteit wordt verkozen! 

 

Nu is het geheel (het hele recreatiegebied inclusief natuurgebied De Kleimeer) 
waardevolle natuur, grotendeels met een NNN-status.  

De plannen van het recreatieschap laten zien dat de natuur bij hen niet hoog in het vaandel 
staat:  

• Het evenement Power Valley 2024 vond midden in het broedseizoen plaats! Het 
waterpeil van de sloten werd (overigens zonder toestemming van het 
Hoogheemraadschap) gewoon verlaagd in een tijd dat er veel jong leven in de sloten zit! 

• Er is een verhardingslaag aangebracht op, ik noem het maar even: het festivalterrein ten 
zuiden van de Wagenweg, met daarin talloze stukjes plastic, zware metalen zoals koper, 
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zink, chroom, elektronische componenten en andere rotzooi die je liever niet ziet vlakbij 
broed- en fourageerplaatsen van o.a. onze nationale vogel de Grutto. 

 

Het vergaren van inkomsten is de aanleiding voor al deze ellende. Waarom nemen de 
gemeenteraden van Alkmaar en Dijk en Waard niet hun verantwoordelijkheid door te zorgen 
voor voldoende financiële middelen uit eigen begroting? Geestmerambacht is een voorziening 
voor hun inwoners! 

We praten hier nu over het profiel van het evenemententerrein, maar in realiteit vindt er een 
stapeling van activiteiten in het Geestmerambacht plaats! Er wordt niet alleen gewerkt aan de 
uitbreiding van het evenemententerrein, maar ook aan de entreegebieden (toch weer het 
Beachpark en grootschalige horeca), een Bike Experience met nationale ambities plus extra 
activiteiten zoals Obstacle Run, wellicht mountainbike wedstrijden, een wedstrijdbaan, een 
groepsaccommodatie enz. enz. Het is dus voor het recreatieschap én én én én. U moet zich 
realiseren: de recreatiedruk op het gebied wordt enorm! 

Al die aparte projecten worden heel strategisch apart behandeld, maar als je het allemaal 
samen bekijkt en in samenhang, dan wordt de druk op het recreatiegebied enorm en komt de 
natuur-, ruimte- en rustbeleving ernstig in het gedrang. En daar zijn de eigen inwoners het 
slachtoffer van! Als je komt wandelen, vogels kijken, de hond uitlaten enz. zul je doorlopend 
geconfronteerd worden met allerlei vormen van overlast: groepsactiviteiten, geluidsoverlast, 
drukte enz. 

De uitbreiding van het evenemententerrein (dat 5 keer zo groot wordt) en de onttrekking 
aan de openbare toegankelijkheid van het evenemententerrein (gedurende een groot deel 
van het jaar, tot 48 weken als je de twee weken op en afbouw meerekent) zijn niet gewenst. 
Wat ons betreft gaan in ieder geval het westelijke gedeelte naast het plasdrasgebied en het 
Power Valley-terrein eraf, worden er tijdens het broedseizoen geen evenementen georganiseerd 
en wordt er op geluidsoverlast en op stilte in de nacht streng gehandhaafd. 

Het is zeer frappant dat de inbreng van inwoners en natuurorganisaties niet leidt tot 
aanpassingen in het profiel.  De stem van de ondernemer en van het Geestmerambacht wordt 
wél ten dele gehoord. Wij ervaren dit als een teken van deze tijd waarin de politiek steeds 
verder afdrijft van de bevolking.  

Dat negeren van de belangen van de eigen inwoners is zeer schadelijk voor het geloof in 
de democratie. U mag zich deze opmerking aantrekken. 

 

Ik wil tot slot kijken naar de besluiten. Wij adviseren de Raad het volgende: 

1. Wij ontraden u de Nota van beantwoording zienswijzen concept locatieprofielen 
evenemententerreinen vast te stellen. 

2. Wij hopen dat wij u geïnspireerd hebben om het locatieprofiel evenemententerrein 
Geestmerambacht zodanig te amenderen dat de natuur veel meer aandacht krijgt en dat de 
lokale bezoekers het hele jaar door van dit gebied kunnen blijven genieten. 

3. Wij ontraden u de bevoegdheid tot het wijzigen van het omgevingsplan van alle 
locatieprofielen te delegeren aan het College van Burgemeester en Wethouders, en in het 
bijzonder dat van het evenemententerrein Geestmerambacht. Een dergelijk proces behoort 
geheel volgens democratische principes te gebeuren en volgens democratische processen te 
verlopen! 

Dank u! 

N.B. Kaartjes op volgende bladzijde! 
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Kaart hieronder: evenemententerrein Geestmerambacht in locatieprofiel d.d. 26 maart 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kaart hieronder uitgebreid evenemententerrein in locatieprofiel d.d. 11 juni 2024. 

Advies: grijs omkaderde delen niet als evenemententerrein bestemmen! 

 

 


